

စီမံကိန်း နှင့် ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာန  
ပြည်တွင်းအခွန်များဦးစီးဌာန  
အောင်ဘာလေသိန်းဆုဌာနခွဲ

ကြေညာချက်

( ၂၀၂၃ ခုနှစ်၊ ၊ စက်တင်ဘာ လ ၁ ရက် )

၂၀၂၃ ခုနှစ်၊ အောက်တိုဘာလ (၁)ရက်နေ့တွင် ထိဖွင့်ပွဲပြုလုပ်ပေးမည့် (၅၅) ကြိမ်မြောက် ကျပ် ၁၀၀၀ တန် အောင်ဘာလေသိလက်မှတ် နမူနာမှာ အောက်ပါအတိုင်း ဖြစ်ပါသည်-



လက်မှတ်များ စတင် ရောင်းချရက် ။ ။ လစဉ် (၁) ရက်နေ့၊  
လက်မှတ်များအရောင်းပိတ်ရက် ။ ။ လဆန်းနံနက်ပိုင်း (၇) ရက်၊  
(ပတ်အရောင်း/မြို့နယ်)  
လက်မှတ်များအရောင်းပိတ်ရက် (လက်ထိ) ။ ။ လမတူနီစီ ရက်သတ္တဝတ်၊  
အောင်ဘာလေသိန်းဆုဖွင့်ပွဲ ကျင်းပရက် ။ ။ လစဉ် (၁) ရက်နေ့၊

**ရရှိသည့် ဆုငွေအပေါ် ဝင်ငွေခွန် ပေးဆောင်ရန် မလိုပါ**

**စည်းကမ်းချက်များ**

ဤလက်မှတ်တိုင်အောင်သည့် အောက်ပါစည်းကမ်းချက်များကို ထောက်ရှုပြီး ဖြစ်သည်ကို မှတ်ယူရမည်-

၀။ ။ ဆုငွေလက်မှတ်တင်ပြနိုင်မှသာလျှင် ဆုငွေလက်ယူခွင့်ရှိပါသည်။

၁။ ။ တင်ပြထောက်ခံသော ဆုငွေလက်မှတ်၏ အကျဉ်းချုပ်အချက်အလက်ကို ထပ်မံစစ်ဆေးနိုင်စေရန် ရှိသည့်အခါ ဆုငွေလက်မှတ်များ ဆုငွေလက်ခံရမည့် နေ့တိုင်း၊ အကျဉ်း နှင့်ဝန်ထမ်းများတွင် ပြင်ဆင်၊ ရောင်းချ (သို့မဟုတ်) စုဆောင်းရမည့် အခါတွင် ထုတ်ပေးရမည်။

ပြန်ပေး ဆုငွေလက်ခံရခြင်းကို အောင်ဘာလေသိန်းဆုဌာနမှ ပြင်ဆင်ပေးရမည်။

၂။ ။ ထိလက်မှတ်ထိလျှင်အောင်ဘာလေသိန်းဆုဌာနမှ ပြင်ဆင်ပေးရမည်။ ဆုငွေလက်ခံရခြင်းမရှိဘဲ စစ်ဆေးသော အဖွဲ့ဝင်များ၊ အခြားပူးပေါင်းမှုများ၊ တစ်ဖက်ခြားများ စသည်တို့ကို အောင်ဘာလေသိန်းဆုဌာနမှ လက်ခံ ရခြင်းမရှိပေ။ ဆုငွေလက်ခံရမည့် ထိလက်မှတ်မတင်ပြနိုင်ပါက ဆုငွေလက်ခံပေးမည်မဟုတ်ပါ။ ဆုငွေလက်မှတ် တင်ပြချက်အရ ဆုငွေလက်ခံရမည့် အောင်ဘာလေသိန်းဆုဌာနမှ အတိအမှတ်ပြုမည်ဖြစ်ပါသည်။

၃။ ။ ဆုငွေများကို ရန်ကင်းမြို့ရှိ အောင်ဘာလေသိန်းဆုဌာနမှ ရရှိပြီး အောင်ဘာလေ သိန်းဆုဌာနမှ (ရုံးခွဲ) တွင်ဆောင်ရွက်မည်။ ဆက်ဆံရာမြို့နယ်တိုင်းများမှ တစ်ဆင့်ဆောင်ရွက်မည့်အခါ ဆုငွေလက်ခံရမည်။ တွင် (၁၀၀၀၀၀၀/.) နှင့်အောက် ဆုငွေများကို ရန်ကင်းမြို့ရှိ အောင်ဘာလေသိန်းဆုဌာနမှ ပြည်တွင်းအခွန်များဦးစီးဌာနမှ ပြန်ပေးရမည်။ ဆုငွေလက်ခံရမည်။

၄။ ။ အောင်ဘာလေသိန်းဆုပေးရမည့် ကြေညာချက်များ ဆက်ခံရမည့်အခါ ပြင်ဆင်ပေးသော ဆုငွေများကို အခွန်ဘဏ္ဍာအဖြစ် သိမ်းယူမည်ဖြစ်ပါသည်။

၅။ ။ ဆုငွေလက်မှတ်တင်ပြချက် (သို့မဟုတ်) ခိုင်ခိုင်ခံ့ခံ့ ခိုင်ခိုင်ခံ့ခံ့ အောင်ဘာလေသိန်းဆုဌာနမှ နှင့်စစ်ဆေးပြီး ပြန်ပေးရမည့် အခါ ပြန်ပေးရမည့် ဆုငွေလက်ခံရမည့် အခါ အောင်ဘာလေသိန်းဆုဌာနမှ ပြန်ပေးရမည့် အခါ ပြန်ပေးရမည့် ဆုငွေလက်ခံရမည့် အခါ ပြန်ပေးရမည်။

အောင်ဘာလေသိန်းဆုဌာနခွဲ